

Calcium, Liquid

DIN 02247392, 473 mL Liquid Mineral/Vitamin supplement, Stock No. 3191-6

Calcium is the most abundant mineral in the human body and vitally important for good health. To help you get more of the goodness of calcium, Nature's Sunshine has developed a great-tasting liquid calcium supplement.

Nature's Sunshine's Liquid Calcium is made from easily absorbed calcium citrate, and because it is in liquid form, its absorption is further enhanced. It is ideal for children and adults who find it difficult to swallow calcium tablets. Nature's Sunshine's Liquid Calcium has a delicious tropical flavour and doesn't leave behind a chalky taste.

Did you know?

Maximum bone density is primarily developed during childhood, after which it is intended to last a lifetime. Therefore, poor bone density established during childhood and adolescence increases the risk of osteoporosis in life.¹

NSP Advantage

473 mL. Liquid Mineral and Vitamin Supplement.

Ingredients: Each serving supplies 500 mg of calcium (phosphate, citrate, lactate), 200 mg of magnesium (oxide), 200 IU of vitamin D, and 1.5 mg of zinc (gluconate) in a no medicinal base containing filtered water, fructose, glycerin, natural flavours, xanthan gum, hydroxylated lecithin, potassium sorbate and potassium benzoate. Great tasting!

Recommendation: Adults—Take 15 mL (one Tbsp.) with a meal twice daily.

Children—Take 15 mL (one Tbsp.) with a meal once daily.

1. Attwood, Charles R., Dr. Attwood's Low-Fat Prescription for Kids, Viking, 1995, page 65.

Features & Benefits

- Calcium and phosphorus are factors in the maintenance of bones and teeth, especially in infancy and childhood.
- Magnesium, phosphorus and vitamin D are essential to the proper utilization of calcium.
- Vitamin D is a factor in the normal development of bones and teeth.

Calcium Liquide

DIN 02247392, 473 mL, Supplément minéral et vitaminique liquide

No de stock 3191-6

Le calcium est le minéral le plus abondant du corps et il est essentiel à la santé. Pour vous permettre de profiter encore plus des bienfaits du calcium, Nature's Sunshine a mis au point un supplément de calcium liquide d'un goût délicieux.

Calcium liquide de Nature's Sunshine est fait de citrate de calcium facilement assimilable et la forme liquide en rehausse encore l'absorption. Il est idéal pour les enfants et les adultes qui ont du mal à avaler les comprimés de calcium. Calcium liquide de Nature's Sunshine a un délicieux arôme tropical et il ne laisse aucun arrière-goût calcaire.

Saviez-vous que?

La densité osseuse maximale se développe surtout pendant l'enfance, après quoi il est prévu qu'elle dure pour la vie. Par conséquent, une faible densité osseuse constituée pendant l'enfance et l'adolescence augmente le risque d'ostéoporose au cours de la vie.¹

Avantages NSP

473 mL. Supplément minéral et vitaminique liquide.

Ingrédients: Chaque portion fournit 500 mg de calcium (phosphate, citrate, lactate), 200 mg de magnésium (oxyde), 200 UI de vitamine D et 1,5 mg de zinc (gluconate) dans une base non médicinale d'eau filtrée, fructose, glycérine, arômes naturels, gomme de xanthan, lécithine hydroxylatée, sorbate de potassium et benzoate de potassium. Très bon goût!

Mode d'emploi: Adultes — Prendre 15 mL (1 c. à thé) au repas deux fois par jour.
Enfants — Prendre 15 mL (1 c. à thé) au repas une fois par jour.

1. Attwood, Charles R., Dr. Attwood's Low-Fat Prescription for Kids, Viking, 1995, page 65.

Caractéristiques et Bienfaits

- Le calcium et le phosphore sont des facteurs d'entretien des os et des dents, surtout en bas âge et pendant l'enfance.
- Le magnésium, le phosphore et la vitamine D sont essentiels à la bonne utilisation du calcium.
- La vitamine D est un facteur dans le développement normal des os et des dents.